
To:  Mr Kaarel Nestor 
Member of the Approval Committee 2024-2025 - Group II 
Adviser 
Sports Department 
Ministry of Culture of Estonia  

17 December 2024 

Dear Mr Nestor, 

We would like to thank the Government of Estonia, and you personally, for hosting the 
fourth formal meeting of the Approval Committee of the Fund for the Elimination of 
Doping in Sport and the third formal meeting of the Bureau of the ninth session of the 
Conference of Parties (COP9) to the International Convention against Doping in Sport in 
Tallinn on 9 and 10 December 2024. 

Your Government's hospitality and your dedication have reiterated and strengthened the 
country's commitment to the values, ethics and integrity of sport, contributing directly to 
the global sport integrity agenda. 

We would like to reiterate our gratitude for your continued engagement and look forward 
to seeing you in Türkiye in February 2025. 

Yours sincerely, 

Mr Matar Bâ 
Chairperson 

COP9 Bureau 

Mr Neil Murrell 
Chairperson 

Approval Committee 2024-2025 of the Fund for 
the Elimination of Doping in Sport 

Director of Sports, National Sports Council of 
Barbados 

Cc: Mr Marcellin Dally, Executive Secretary of the International Convention against Doping 
in Sport  



À : 

Traduction informelle en français 

M. Kaarel Nestor
Membre du Comité d'approbation 2024-2025 - Groupe II 
Conseiller
Département des sports
Ministère de la culture d'Estonie

17 décembre 2024 

Cher Monsieur Nestor, 

Nous tenons à remercier le gouvernement estonien, et vous-même personnellement, 
d'avoir accueilli à Tallinn, les 9 et 10 décembre 2024, la quatrième réunion officielle du 
Comité d'approbation du Fonds pour l'élimination du dopage dans le sport et la troisième 
réunion officielle du Bureau de la neuvième session de la Conférence des Parties 
(COP9) à la Convention internationale contre le dopage dans le sport. 

L'hospitalité de votre gouvernement et votre dévouement ont réitéré et renforcé 
l'engagement du pays envers les valeurs, l'éthique et l'intégrité du sport, contribuant 
directement à l'agenda mondial de l'intégrité du sport. 

Nous aimerions réitérer notre gratitude pour votre engagement continu et nous nous 
réjouissons de vous voir en Türkiye en février 2025. 

Nous vous prions d'agréer, Monsieur Nestor, l'expression de notre considération. 

M. Matar Bâ
Président

Bureau de la COP9 

M. Neil Murrell
Président

Comité d’approbation 2024-2025 du Fonds 
Directeur des sports, Conseil national des Sports 

de la Barbade  

Cc. : M. Marcellin Dally, Secrétaire Exécutif de la Convention internationale contre le dopage 
dans le sport  


